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0BEC STATENICE

Zápis z jednání Kontrolního výboru obce Statenice

Zápis č. 4/202i

Datum a místo konání: 30.11.2021 v 18:00 hod., Obecní úřad Statenice

Přítomni: Miroslava Šmardová, Matěj Maxa

Omluveni:  Alice Bláhová

Přítomni jsou dva ze tří členů výboru, kontrolní výbor je usnášeni'schopný.

Program jednání:

1. Zahájeníjednání a seznámení s programem

2. Kontrola plnění usnesení zastupitelstva ze dnů 12.5., 28.6.,11.8. a 18.10.2021

3.  Závěry  kontroly  korespondence  mezi  obcí  a  Alfou   Praha   provedené  ve  dnech  29.7.   a

3.8.2021

4. Různé

5. Závěr

1. Zahájení jednání a seznámení s programem

Předsedkyně   výboru   přivítala   přftomné   členy   kontrolního  výboru   (KV),   zahájila  jednání  a

seznámila členy KV s programem.

N_áv_rh usnesení č. KV06/2021

Kontrolní výbor schvaluje navržený program jednání

Pro    2       Proti     0    Zdrželse   0

Usnesení č. KV06/2021 bylo schváleno
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2.   Kontrola   plnění   usnesení   zastupitelstva   ze   dnů   12.5.,   28.6.,   11.8.   a

18.10.2021

Předsedkyně  KV  informovala,  že  ve  středu  10.11.  v dopoledních  hodinách  provedla  společně

se  členkou   KV  Alici'  Bláhovou   kontrolu   plněni'  usneseni'  z uvedených  jednání  zastupitelstva.

Jednotlivá  usneseni'  zjednání  zastupitelstva  byla   bud'  řádně  splněna,  při'padně  jsou  činěny

kroky k jejich  naplněni'. Konkrétně byly řešeny tyto záležitosti:

1.    Záměr prodloužení kanalizačni' stoky AG3 a vodovodního  řadu 05 v ulici  Račanská,  usn.

č. 243/28.6/21, nejsou informace o řešení

Paní   starostka   informovala,   že   vybudování   uvedené   stoky   a   řadu   by   nebyla   pro   obec
ekonomicky  efektivní  investice,   připojila   by  se  pouze  jedna   nemovitost,   přičemž  za  tímto
účelem  by bylo  možné zřídit k nemovitosti  pouze  kanalizační a vodovodní přípojku.  Navíc jsou
ve  zmíněné  trase  projektovány  kanalizační  stoka  a  vodovodní  řad  investorem  Alfou  Praha.
Záležitost aktuálně řeší místostarosta Michal Pokorný, který je schopen podat bližší informace.

2.    Smlouva   oí  zajištění   základni'   školní   docházky   sobcí   Únětice,   usn.   č.   256/12.5/21,

smlouva nenalezena

3.    Veřejnoprávni'  smlouva   o  výkonu   úkolů   obecni'  policie   Horoměřice   na   území  obce
Statenice, usn. č. 257/12.5/21, smlouva nenalezena

Paní  starostka  slíbila,  že  obě výše  uvedené  smlouvy jsou  podepsané, vyhledá je    a  založí  do
šanonu k tomu určenému.

4.    Výběrové  řízeni'  na   zpracováni'  projektové  dokumentace  na   rekonstrukci   kanalizace

DN300  v délce  přes  800  m  v ulici'ch  Zelená  a  V Lukách,  usn.  č.  273/28.6/21,  nejsou

informace o řešení

5.    Záměr  zdáni'  projektové  dokumentace  na  povrch   ulice   Ke  Kříži  a   Račanská,   usn.  č.

278/28.6/21, nejsou informace o řešení

6.    Smlouva   o   spolupráci   při   zajišťováni'   a   spolufinancováni'   dopravní   obslužnosti   se

Středočeským krajem -linka 409, usn. č. 280/20.6/21, smlouva nenalezena

Paní starostka informovala, že smlouva se patrně dosud nevrátila podepsaná ze Středočeského
kraje.

7.    Zklidněni' dopravy  Ke  Kulnám  a  realizace  autobusových  zastávek pro  linku  409,  usn.  č.

261/12.5/21, zastávky realizovány, zklidněni' dopravy dosud není hotové

Paní  starostka  informovala,  že   pokračují  jednání  o  ceně  za  jednotlivé  prvky  navržené  na
zklidnění dopravy v lokalitě.
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Dále   předsedkyně    KV   informovala   o   dodržování   lhůt   ke   zveřejnění   programu   jednání

zastupitelstva a následně zpracování zápisu z jednání zastupitelstva. lnformace o mi'stě, době a

navrženém   programu   zasedání   zastupitelstva   byly   zveřejňovány   včas   (min.   7   dní   před

zasedáním zastupitelstva), stejně tak zápisy o průběhu zasedání zastupitelstva byly zveřejněny

v termínu (do 10 dnů po skončení zasedání).

Připomínkv,  návrhv,  Droiednání:

Plnění  výše  uvedených   usnesení  bude  zkontrolováno  do  konce  roku  2021  podle  časových

možností členů KV a paní starostky.

3. Závěry kontroly korespondence mezi obcí a Alfou Praha provedené ve dnech

29.7. a 3.8.2021

Kontrolní  výbor  prověřil  elektronickou  komunikaci  směrem   k  obci  za  období  1.10.2020  do

30.6.2021.  Reakce  na  dotazy v roce  2020  byly v pořádku  a v řádném term'ínu.  Od  4.3.2021 se

však   opakují  žádosti   Alfy   Praha   o   dopravní  studii,   o   schůzku   s   1.   Vodohospodářskou,   o

diskutováni'  připomínek  k  PD  ČOV,  na  které  nebylo  reagováno  v  řádném  termínu.  Zřejmě  z

důvodu vyčkávání na dokončení studii' a jejich  představeni' zastupitelstvu. Vše se s Alfou  Praha

řešilo až na schůzce 2.6.2021.

ND!É)yrhusneseníč.KV07/2021

Kontrolní výbor vyzývá paní starostku, aby obec při komunikaci dodržovala stanovené lhůty pro

odpověď.   Pokud  obec  v  daný  okamžik  nemá  všechny  podklady  pro  jednání,  případně  pro

vypracování  relevantní  odpovědi,  nebrání to  odeslání  reakce,  kde  lze  takové  důvody  uvést  a

navrhnout další postup.

Pro    2        Proti     0    Zdrželse   0

Usnesení č. KV07/2021 bylo schváleno

Stránka 3 z 4




